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18 maja 2021 r.
Komisja Gospodarki i Rozwoju obradująca pod przewodnictwem posła Wojciecha 
Zubowskiego (PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji, zrealizowała następu-
jący porządek obrad: 

– rozpatrzenie propozycji tematów kontroli do planu pracy Najwyższej Izby 
Kontroli na 2022 rok.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Katarzyna Gadecka i Izabella Kulesza-
-Rozesłaniec i Kamil Strzępek – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Wojciech Zubowski (PiS):

Szanowni Państwo, otwieram posiedzenie Komisji Gospodarki i Rozwoju. Informuję, że posie-
dzenie Komisji zostało zwołane przez panią marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 
regulaminu Sejmu i będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektro-
nicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość. Informuję również, że zgłoszenia 
do zabrania głosu w dyskusji należy wysyłać na adres email: kgor@sejm.gov.pl. Jednocześnie 
informuję, że posłowie, członkowie Komisji, obecni na sali obrad Komisji głosują przy użyciu 
urządzenia do głosowania za pomocą legitymacji poselskiej. Wówczas nie logują się w syste-
mie komunikacji elektronicznej i nie używają tabletów.
Przystąpimy do stwierdzenia kworum. Proszę państwa posłów o naciśnięcie jakiego-

kolwiek przycisku w celu potwierdzenia obecności na posiedzeniu. 
Jednocześnie  bardzo  proszę  pana  Janusza  Cichonia,  jeżeli  nas  słyszy,  o kontakt 

z sekretariatem Komisji.
Proszę  państwa,  nie  zamykam  jeszcze  głosowania. Może  się  okazać,  że ktoś  się 

zaloguje za chwilę, ale stwierdzam, że z informacji przedstawionych przez sekretariat 
wynika, że mamy kworum. 
Pozwolę sobie więc przystąpić do realizacji porządku dziennego, który przewiduje roz-

patrzenie propozycji tematów kontroli do planu pracy Najwyższej Izby Kontroli na rok 
2022. W związku z podjęciem prac nad przygotowaniem planu pracy Najwyższej Izby 
Kontroli na 2022 r. marszałek Sejmu skierowała do Komisji prośbę o przekazanie bez-
pośrednio do Komisji do Spraw Kontroli Państwowej propozycji tematów kontroli NIK 
na 2022 r., która wraz z opinią przedłoży je Prezydium Sejmu. Przystępujemy do reali-
zacji porządku dziennego. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos 
w zakresie propozycji prac dla Najwyższej Izby Kontroli? 
Na sali zgłoszeń nie widzę. Czy mam jakieś zgłoszenia poprzez aplikację internetową? Nie. 
Proszę państwa, informuję, że poseł Janusz Cichoń złożył pismo dotyczące propozycji 

skierowania wniosku do Najwyższej Izby Kontroli w zakresie konsekwencji ekonomicz-
nych oraz skutków w zakresie bezpieczeństwa energetycznego Polski po decyzji o prze-
rwaniu inwestycji Ostrołęka. Próbowaliśmy się skontaktować z panem posłem Janu-
szem Cichoniem z jednego powodu – otóż gdyby państwo sprawdzili w mediach, bo taka 
informacja jest dostępna, że Najwyższa Izba Kontroli rozpoczęła już kontrolę Ostrołęki 
w grudniu 2020 r. Tym samym w mojej ocenie dublowanie wniosku przez pana posła 
Cichonia na rok 2022 byłoby dublowaniem wniosku o kontrolę, która trwa już od ponad 
pół roku. Wiem, proszę państwa, że w tym momencie byłoby to związane z odrzuceniem 
wniosku… Wniosek staje się w zasadzie bezprzedmiotowy, ponieważ Najwyższa Izba 
Kontroli tematem się już zajęła. Pytanie do sekretariatu, czy my możemy ten wniosek 
wycofać bez zgody pana posła, z którym niestety nie możemy się skontaktować, czy jed-
nak należałoby go też poddać pod głosowanie? 
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W takim razie, proszę państwa, przystąpimy do głosowania. Przypominam, że jedyny 
wniosek, jaki wpłynął do Komisji, to jest wniosek pana posła Janusza Cichonia o skiero-
wanie do NIK wniosku o rozpoczęcie kontroli inwestycji w Ostrołęce. Moja propozycją 
jest, aby wniosek odrzucić ze względu na to, że już w grudniu ubiegłego roku Najwyższa 
Izba Kontroli przystąpiła do czynności kontrolnych. Postępowanie trwa, ta kontrola jest 
przeprowadzana i byłoby to dublowanie wniosku co do kontroli. 
Przystąpimy teraz do głosowania, więc zamykamy głosowanie nad stwierdzeniem 

kworum. Proszę o wygenerowanie przycisków do głosowania. 
Przyciski zostały już wygenerowane. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

jest za skierowaniem wniosku pana Janusza Cichonia o kontrolę, która w zasadzie już 
trwa? Proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Ktoś z państwa się wstrzymał?
Proszę o podanie wyniku. Głosowało 25 posłów. Za 8, przeciw 14, wstrzymały się 3 osoby. 

Komisja nie przyjęła propozycji przedstawionej przez pana posła Janusza Cichonia. 
Proszę  państwa,  ponieważ  to był  jedyny wniosek,  jaki  się  pojawił,  jedyny  temat 

do skierowania przez Komisję do Najwyższej Izby Kontroli, stwierdzam, że Komisja nie 
skierowała propozycji żadnego tematu kontroli do dalszego procedowania. Tym sam 
wyczerpaliśmy porządek dzienny dzisiejszego posiedzenia. Zamykam posiedzenie Komi-
sji. Dziękuję bardzo.


